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Abstract (en)
[origin: US4722513A] The invention relates to crash barriers for roads or highways comprising a horizontal guard rail supported by posts. The guard
rail and the posts are made up of wooden poles. The rail elements are assembled end to end by means of two fish-plates which are disposed on
either side of the poles and across the junction between two poles, said fish-plates being secured by bolts traversing the two fish-plates and one
pole.

Abstract (fr)
L'invention a pour objet des glissières de sécurité pour routes ou autoroutes qui comportent une lisse horizontale (3) supportée par des poteaux (4).
La lisse et les poteaux sont des rondins en bois. Les éléments de lisse (3a) sont assemblés bout à bout au moyen de deux éclisses (1a, 1b) qui sont
placées de part et d'autres des rondins, à cheval sur la jonction entre deux rondins et qui sont fixées par des boulons qui traversent chacun les deux
éclisses et un rondin.
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